

Bestyrelsesmøde 09.12.25

Deltagere: Henriette, Rikke, Merete, Troels og Michelle

Godkendelse

Dagsorden og referat fra sidste møde godkendes

Juniorklubben

Juniorklubben ønsker at arrangere "rid for dommer" med Annika Mikkelsen til marts – dette godkendes senere, når andre eksterne arrangementer er færdigbooket

I december afholdes desuden cookie-bagning, som snarest lægges på Facebook

Spring

Intet nyt

Dressur

Der sættes guirlander op på langsiden med sponsorskilte. Disse sættes op onsdag kl 17.30 efter guirlanderne er testet m.m.

Der er mange starter til kommende C-stævne hvor der regnes med at begge dage varer 12 timer

Cafeteria

Menuen blev igen diskuteret og fortsætter som den er, dog med pølser med brød i stedet for franske hotdogs, da hotdog-brødene ofte må smides ud pga frostskeer. Kartoffelsuppe bliver desuden valgfrit for udvalgene og udvalgene står selv for at handle ind og lave suppen

Klubben har fået tilbud på professionelle frituregryder, men det udskydes til 2027 for at prioritere andre investeringer

Udvalget er bedt om at tage pomfrit-poser ud af kasserne, da en hjælper kom til skade, da vedkommende skulle have en kasse op af fryseren som var 'kilet' ned i

Sodavandsautomaten har der været lidt forvirring om hvem der ansvarlig for at fylde med varer og tømme for kontanter – Merete melder sig til at stå for dette fremadrettet

Efter ønske om light appelsin-sodavand, tilføjes dette til sodavandskøleskabet i cafeteriaet

Regnskab

Intet nyt – dog ser regnskabet indtil videre godt ud som udgangspunkt

Grimbühler

Henriette har snakket med Jørgen om lås til toilet, som kan være 'hård'/gå i baglås. Jørgen vil sørge for det bliver ordnet

Køre baner – der er snakket med Jørgen og Henrik om at køre oftere (igen) og de er lige blevet ordnet grundigt

Bestyrelsen inviterer Grimbühler på jule-/nytårsmiddag i januar

DRF/D4

Intet nyt

Nye arrangementer

Intet nyt

Emner til drøftelse

Rengøring af sekretariat – der ønskes bedre rengøring før og efter arrangementer. Vi spørger Grimbühler, om det er muligt at tilføje rengøring af sekretariat

Fonde – klubben er blevet oprettet på fonde.dk

Agenda – Troels tager 'teten' på at lave agenda til bestyrelsesmøder fremover

Godkendelse af opslag – ingen reklamer i gruppe (udover sponsor-reklame 1 gang om måneden) udover reklame for vores egne stævner hvor sponsorer nævnes.

Fri undervisning – ridehusplan fastholdes og der lempes i individuelle tilfælde ved henvendelse til bestyrelsen, som vurderer om det er hensigtsmæssigt

Nyhedsbrev – streges og erstattes af opslag om referater

Distriktsmesterskaber – ingen respons fra dressurudvalg. Spring mener ikke det giver nok indtjening. Stort arbejde med for lidt hjælp (både økonomisk og hænder)

OK Energipulje – frist 15. december. Merete sender ansøgning til bestyrelse til at kigge igennem inden der ansøges til ny bund i det nye ridehus

Sponsorer Facebook beskrivelse – skal opdateres til nuværende sponsorer. Tak til Merete for at gøre opmærksom på dette

Fastelavn – forslag fra Merete om at invitere til fastelavn. Tænkes over, evt juniorklubben, men generelt virker det svært at få det til at hænge sammen økonomisk

Fri springtid 20 min forsinket – der har været en klage over nogen har været 20 minutter forsinket i springtid, men bestyrelsen er ikke politi og gør derfor ikke yderligere. Folk er selv ansvarlige for at sige noget til dem som ikke overholder tiderne.

Parkering af trailer bag ridehus – der er noteret af flere at trailere indimellem parkeres bag ridehus, når pladsen skal ryddes til stævner. Dette bliver stoppet og trailerne fjernes af Jørgen eller Henrik fremover

Spotify abonnement – efter ønske fra springudvalget, vil de meget gerne have klubben får et Spotify abonnement så der ikke skal anvendes privat abonnement. Dette bliver for dyrt for klubben, men bestyrelsen er lydhør for andre løsninger

Bloklys på batteri til stævner – forslag fra Michala, som godkendes og der købes 10-12 bloklys